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Zákon padajícího komouše
litterate.cz/zakon-padajiciho-komouse

Znáte zákon padajícího lejna, že? To nadřízený seřve podřízeného,
ten je samozřejmě naštvaný, tak seřve bezdůvodně zase svého
podřízeného, ten si zchladí žáhu zase na někom, kdo je o stupínek
níž, ten pak doma seřve manželku, ta seřve děti a ty nakopnou psa.
U psa se to zpravidla zastaví, protože ten jediný v celém řetězci
nebývá pomstychtivý.

Když teď sleduji proces jmenování ústavních soudců, tak jsem na
základě této analogie došel k tomu, že se v přímém přenosu díváme
na zákon padajícího komouše. Podotýkám, že nemluvím o padajícím
komunistovi, ale prostě o padajícím komoušovi, což není totéž.

Krátce shrnu situaci. Petr Pavel navrhl do ústavního soudu soudce
Fremra, který měl tak kontroverzní předlistopadovou minulost, že se
to eklovalo i Johnu Bockovi, který sice dlouho varoval před
komunisty v řízení státu (když šlo o Babiše), aby pak nadšeně a v
jednom šiku s libtardy zvolil na Hrad člověka, který se „z mladické
nerozvážnosti“ školil na rozvědčíka, kde se učil, jak takovým
Kunderům, Havlům, Hučínům, Mašínům a Bokům, zakroutit krkem.

Rozvědčík samozřejmě provedl ukázkové překabátění a stal se
stejně nadšeným služebníkem nového režimu, který využil jeho
morální přizpůsobivosti do mrtě.. Prezident v předvolební kampani o
své minulosti zdatně mlžil, dělal ze sebe etalon pravdy a poctivosti a
sotva se na Hradě rozhlédl, navrhl jako ústavního soudce Josefa
Fremra, který měl prsty v jednom z posledních justičních zločinů v
zemi, ale vykecal se z toho, že nevěděl, že tehdejší STB
manipulovala s důkazy.

Hádejte, co udělala většina pravdomluvných novinářů a hlídacích
psů demokracie. Ano, správně. Neudělali nic a spokojili se s jeho
vysvětlením, protože co generál dělá, dobře dělá. Pak Fremr
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nastoupil před naší pojistku demokracie, senát, který jeho nominaci
potvrdil. Co myslíte, řešili senátoři Fremrovu minulost? Ve většině
neřešili. Jeho nominace prošla. Také se spokojili s jeho mladickou
nerozvážností, koneckonců jeden komoušký precedent už tady
máme.

A když byla celá demokratická procedura hotová, byly to sociální
sítě, které nahradily pravdomluvná média, pravdomluvné senátory a
vůbec všechny pojistky demokracie a přinesly další zajímavé
informace. Jako že Fremr vstoupil do strany snad v říjnu 89, aby se
za to o měsíc později už styděl… a že prý nemá prsty jen v jednom
justičním zločinu, ale v celé řadě, protože odsuzoval emigranty za
pokus o opuštění republiky. Parlamentní listy dostály svému poslání
a ostatní alternativní noviny také… ale majnstrým se probral až
tehdy, když bylo mlčení naprosto neudržitelné.

Stonásobná mladická nerozvážnost… To jsme tu ještě neměli. Zjistit
to, bylo snadné, archivář to prý měl v kupě za hodinku.

Ano, tyhle informace rozšířili na celou republiku především dezoláti.
Respekti, Reflexy, Sémantické vize, Cempeři a ti další ukázkoví
demograté se na tom prakticky vůbec nepodíleli a zřejmě si na
redakčních poradách ladili notičky, aby národu vysvětlili, že existuje
dohoda, že na Ústavním soudu budou nejvýš dva komouši. Kysela
říkal… Úplně si představuju ten guláš v libtardích hlavách. Bojují
proti komunismu, zvolí si rozvědčíka za prezidenta a pak musejí
koukat, jak si komouš jmenuje do vrcholné funkce dalšího komouše.
A dvojnásobný zmatek všech těch poslušných novinářských pejsků,
kteří to teď mají nějak vyargumentovat.

Jestli z toho zmatek v hlavě nemají, je to neklamným důkazem, že
jejich hlava musí být cimrmanovsky jasná a prázdná.

Co na to řekl náš stosedmičkový prezident? Přesně to, co byste od
stosedmičky čekali. Že s kýmkoliv mluvil, každý mu Fremra
doporučoval. Nevím, s kým mluvil, ale když mu doporučili Fremra,
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tak o charakteru prezidentových poradců víme všechno. Všichni mu
ho doporučovali…. Já bych prezidentovi doporučil, aby se s těmito
lidmi přestal bavit a naopak se začal bavit s těmi, kteří ho
nedoporučovali. Ti zřejmě ještě nemají v hlavě vymaštěno. Pak ještě
na Fremrovu obranu dodal, že před rokem 89 soudil podle práva. Já
myslel, že máme Ústav pro studium totalitních režimů, který se už
celá léta snaží dokázat, že předlistopadový režim neměl s právem
nic společného. Nebo už je to jinak, když máme na hradě Flanel?
Odteď už Havla také odsoudili podle práva? Já jen, abych měl
jasno…

Já vím, ušpinit se v předchozím režimu, nebylo nic těžkého, ale ne
každý si vybral kariéru rozvědčíka nebo soudce. Ne každý si vybral
kariéru, ve které měl moc nad druhými. Kdyby Pavel a Fremr dělali
architekty… tedy pardon, podle IQ spíš soustružníky… , nebylo by
jim co vyčítat. Soustružníci zpravidla nedostávali lidi do kriminálu a
neučili se je zabíjet.

Myslím, že v senátu se o Fremrově nominaci hlasovalo tajně, že?
Toho jediného lituju. Nikdy se nedozvím, kterých třicet devět
senátorů není žádnou pojistkou demokracie, protože si o
nominantech nic nezjistili a nechali projít skutečně ukázkového
komouše. Ne komunistu. Komouše.

Petr Pavel včera řekl, že si Fremrovo jmenování ještě rozmyslí.
Pozdě, PePo. Už všichni víme, že jsi buďto nevěděl, což je dost blbý
na to, že jsi v nejvyšší funkci a máš tým lidí, jejichž povinnost je
vědět. A nebo jsi věděl a raději ani nebudu říkat, co to znamená. I
senátoři buďto nevěděli a tak nemají ve funkcích co dělat a nebo
věděli a opět nebudu říkat, co to znamená. O novinářích se ani
nezmiňuju. Pro ně by měl být smysl existence, tohle zjišťovat. Přišli s
těmito informacemi pravdomluvní maijnstrýmoví novináři? Nepřišli.
Potřebujeme takové novináře? Nepotřebujeme. Vyhodit televizi z
okna a odhlásit poplatky. Taková veřejná služba je i zadarmo drahá.
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Takhle prosím vypadá zákon padajícího komouše. Jakmile zvolíte
jednoho, začnou tam napadávat další. Jde to odshora dolů. Obzvlášť
dobře to funguje, když si ho zvolíte do nejvyšší ústavní funkce. Ještě
pořádně ani nezačal a už mohl být na ústavním soudu jeho podobně
uvědomělý a podobně mladicky nerozvážný bývalý stranický
soudruh. Dalšího bývalého soudruha máme jako nejvyššího státního
zástupce a svými výroky už také ukázal, že tehdejší VUML se uměl
vrýt hluboko do mozkové kůry. Dost možná bychom zjistili, že pár
dalších podobných už dělá pod ním.

O Skálovi říkají, že je stalinista. Ale proti těmhle je ukázkový
demokrat. Babišovu minulost probírají horem dolem i když všechny
soudy řekly něco jiného. Já vím, že ho leckdo nemáte rádi, ale tohle
by si nikdy nedovolil. Pamatujete jak libtardi chodili demonstrovat
proti Marii Benešové? Odteď bude stačit říct slovo Fremr. Okamura
je prý antisystémový a chce tu zavést dikaturu…. che, che, jaké to je
milí libtardi, když zjistíte, že za demokracii tu bojují ti, které byste
nejraději viděli v (demokratickém a humanitárním) gulagu?

Takže si pamatujme – zákon padajícího komouše – Bývalý rozvědčík
z mladické nerozvážnosti dokazuje, že se změnil, tím, že nominuje
na ústavní soud člověka zapleteného do justičních zločinů, který z
mladické nerozvážnosti vstoupil do Strany na podzim 1989 a podle
práva soudil emigranty…. Pojistka demokracie Senát to jaksi
nepojistil), hlídací psi demokracie si vzali volno a nebýt nezávislých
influencerů na sociálních sítích, kteří mají větší dosah než
pravdomluvná média a nebýt alternativních médií s Parlamentkami v
čele, tak bychom ho tam nejspíš fakt měli.

Až budu jednou navrhovat zrušení televizních a rozhlasových
poplatků, tak přesně tohle budu dávat za příklad. Zákon padajícího
komouše. Jakmile někam jednoho dosadíte, začnou se další
objevovat i pod ním a pojistky demokracie jsou poněkud nefunkční
nebo alespoň zpozdilé. Sociální sítě se ukazují mnohem lepším
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hlídacím psem, než jsme si mysleli a byli jsme svědky dalšího
pokusu o majnstrýmové vymlčování Ještě před pár lety by jim to
vyšlo. Teď už ne. Jejich boj proti dezinformacím udělal přesný opak.

Až včera se nám pravdomluvní intervjuci rozjeli a aby dokázali svojí
užitečnost, začali lustrovat i ostatní ústavní soudce. Údajně už zjistili,
že nový předseda ÚS Baxa také soudil za nelegální překročení
hranic… Tak nevím, jestli Kysela nebude muset hledat dva nové
komouše, aby naplnil kvótu… Aneb, jak zničit Ústavní soud v méně
než sedmi dnech… Tohle prostě nevymyslíš… Navíc nám prezident
řekl, že odsoudit někoho za útěk z totality, bylo naprosto v pořádku.
Koláři! Nenechte ho mluvit, protože jinak se prokecne dřív, než nás
do té války zaženete. Jestli to totiž takhle půjde dál, tak tu novou
demonstraci Jindra snad ani nestihne svolat…

Hele, myslíte, že by Putin dokázal vymyslet lepší hybridní operaci na
destabilizaci naší země a zesměšnění současných elit?

Přátelé, pokud mě chcete podpořit v mém Vidláckém úsilí, prosím
pošlete dar Institutu českého venkova. Každý kdo pošle dar alespoň
350 Kč, může si na oplátku vyžádat moji knihu.
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